
Investment Objective

The Amova Global Internet ETF’s investment objective is to seek to
provide investment results that, before fees and expenses, closely
correspond to the performance of the iEdge-Factset Global Internet Index
(the “Index”). There is no assurance that the Sub-Fund will achieve its
investment objective.

Performance (%)

Calendar Year Performance (%)

Fund Details
Base 
Currency USD

Trading 
Currency

USD
HKD

NAV USD 26.0162

Fund Size USD 22.06  million

Total Units 848,000

Management 
Fee

Currently 0.60% per 
annum of the Net 
Asset Value

Listing Date 24 October 2019

Trading Lot 
Size 10 Units

Underlying 
Index

iEdge-Factset Global 
Internet Index Net 
Total Return

Distribution 
Policy*

The Fund currently 
has no intention to 
make distributions.

Listing
Hong Kong Stock 
Exchange – Main 
Board

Manager
Amova Asset 
Management Hong 
Kong Limited

Sub-manager
Amova Asset 
Management Asia 
Limited

Trustee
BNP Paribas Trust 
Services (Hong Kong) 
Limited

Source: Amova Asset Management Asia Limited as of 30 November 2025.

Returns are calculated on a NAV-NAV basis and assuming all dividends 
and  distributions are reinvested, if any. Returns for period in excess of 1 
year are annualised. Past performance is not indicative of future 
performance.

# Returns since listing date on 24 October 2019

* Subject to the Manager’s discretion, the Manager may pay distributions to 
Unitholders. There is no guarantee to the payment of distributions or 
frequency of payment. Distributions will be paid in the base currency (USD) 
only . Distributions may be made out of capital or effectively out of capital 
as well as income at the Manager’s discretion.
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Share 
Class 1M 3M 6M 1Y 3Y 5Y SI

USD
NAV-NAV -5.26 1.47 16.49 30.58 34.92 6.60 16.89

Underlying 
Index -5.19 1.69 16.94 31.68 36.10 7.56 17.98

Share 
Class YTD 2021 2022 2023 2024

USD
NAV-NAV 31.92 -4.64 -45.23 42.11 34.49
Underlying 
Index 32.92 -3.75 -44.75 43.38 35.72
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Fund Information

Fund Characteristics

Country Allocation

Sector Allocation

Fund Holdings

Tracking Error

0.12%

Cash in allocation charts includes cash equivalents.
Percentages of allocation may not add to 100% due to rounding error.
Source: Amova Asset Management Asia Limited as of 30 November 2025.

Currency Stock Code ISIN
USD 9072 HK HK0000518578
HKD 3072 HK HK0000518586

2

Top 10 Holdings Weight

ALPHABET INC. CLASS A 14.9% 

TENCENT HOLDINGS LTD 10.1% 

AMAZON.COM, INC. 10.0% 

ALIBABA GROUP HOLDING LIMITED SPONSORED ADR 9.8% 

NETFLIX, INC. 8.8% 

META PLATFORMS INC CLASS A 8.7% 

ORACLE CORPORATION 8.6% 

PDD HOLDINGS INC. SPONSORED ADR CLASS A 4.3% 

MERCADOLIBRE, INC. 2.6% 

SPOTIFY TECHNOLOGY SA 2.4% 

36.8%
32.2%

11.2%
8.6%

3.3%
2.1%
5.9%

-0.2%

-50% 0% 50% 100%

Interactive Media & Services
Broadline Retail

Movies & Entertainment
Systems Software

Internet Services & Infrastructure
Automotive Retail

Others
Cash and/or Derivatives

67.5%
17.5%

9.8%
2.4%
1.6%
0.7%
0.6%

-0.2%

-20% 0% 20% 40% 60% 80% 100%

United States
China

Hong Kong
Sweden

Singapore
South Korea

Others
Cash and/or Derivatives

Amova Global Internet ETF



Contact Us

Important Information
• The Amova Global Internet ETF (the “Sub-Fund”) is a fund constituted in the form of a unit trust and is a sub-fund of the
Amova Hong Kong Exchange Traded Funds Series. The units of the Sub-Fund (the “Units”) are listed on The Stock
Exchange of Hong Kong Limited (the “SEHK”). These Units are traded on the SEHK like listed stocks.

• Investment involves risks. Past performance or any prediction, projection or forecast is not indicative of future
performance. The value of units and income from them may fall or rise. Investments in the Sub-fund is subject to
investment risks, including the possible loss of principal amount invested. You should not make investment decision on the
basis of this material alone. You should read the Prospectus and Key Facts Statement for details including the risk factors
and the arrangement in the event that the Sub-fund is delisted. Investors should also note that the Sub-Fund is different
from a typical unit trust and units may only be created or redeemed directly by a participating dealer in large creation or
redemption units. This factsheet is issued by Amova Asset Management Hong Kong Limited and has not been reviewed
by the Securities and Futures Commission.

• Investment involves risks. Past performance or any prediction, projection or forecast is not indicative of future
performance. The value of units and income from them may fall or rise. Investments in the Sub-fund is subject to
investment risks, including the possible loss of principal amount invested. You should not make investment decision on the
basis of this material alone. You should read the Prospectus and Key Facts Statement for details including the risk factors
and the arrangement in the event that the Sub-fund is delisted. Investors should also note that the Sub-Fund is different
from a typical unit trust and units may only be created or redeemed directly by a participating dealer in large creation or
redemption units. This factsheet is issued by Amova Asset Management Hong Kong Limited and has not been reviewed
by the Securities and Futures Commission.

• The trading price of the Units on the SEHK is driven by market factors such as the demand and supply of the Units.
Therefore, the Units may trade at a substantial premium or discount to the NAV.

• The Manager may at its discretion pay distribution to unitholders. There is no guarantee to the payment of distribution or
frequency of payment. The Manager may at its discretion pay the dividends out of the capital. Payment of dividends out
of capital or effectively out of capital amounts to a return or withdrawal of part of an investor’s original investment or from
any capital gains attributable to that original investment. Any such distribution may result in an immediate reduction in the
NAV per Unit of the Sub-Fund.

The ETF is not in any way sponsored, endorsed, sold or promoted by Singapore Exchange Limited and/or its affiliates
(collectively, “SGX”) and SGX makes no warranty or representation whatsoever, expressly or impliedly, either as to the
results to be obtained from the use of the iEdge-Factset Global Internet Index (and/or the figure at which the iEdge-Factset
Global Internet Index stands at any particular time on any particular day or otherwise. The iEdge-Factset Global Internet
Index is sponsored, calculated and administrated by SGX. SGX shall not be liable (whether in negligence or otherwise) to
any person for any error in the Amova Global Internet ETF and the iEdge-Factset Global Internet Index and shall not be
under any obligation to advise any person of any error therein. “SGX” is a trade mark of SGX and is used by Amova Asset
Management under licence. All intellectual property rights in the iEdge-Factset Global Internet Index vest in SGX.

Morningstar Rating: © Morningstar 2025. All Rights Reserved. The information contained herein: (1) is proprietary to 
Morningstar and/or its content providers; (2) may not be copied or distributed; and (3) is not warranted to be accurate, 
complete or timely. Neither Morningstar nor its content providers are responsible for any damages or losses arising from 
any use of this information. Past performance is no guarantee of future results.
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Amova Asset Management 
Hong Kong Limited
24/F Man Yee Building, 60-68 Des Voeux Road 
Central, Hong Kong 
Tel: +852-3940-3900
Email: AsiaETF@amova-am.com

Amova Global Internet ETF



投資目标

奧明資產管理環球互聯網ETF的投資目標是尋求提供在扣除費用及開支前與
iEdge-Factset Global Internet Index (“指數”)的表現緊密相關的投資
回報。概不保證子基金將實現其投資目標。

表現 (%)

歷年表現 (%)

基金資料

基礎貨幣 美元

交易貨幣 美元

港幣

資產淨值 美元 26.0162

基金總資產

淨值

美元 22.06 百萬

總單位數 848,000

管理費 目前每年淨資產值

的0.60％

上市日期 2019年10月24日

每手交易數量 10 個單位

相關指數 iEdge-Factset環球

互聯網指數淨總回報

派息政策* 該基金目前無意

派息。

上市地點 香港交易所 – 主板

管理人 奧明資產管理香港

有限公司

副管理人 奧明資產管理亞洲

有限公司

受託人 BNP Paribas Trust 

Services (Hong 

Kong) Limited

資料來源：奧明資產管理亞洲有限公司，截至 2025年11月30日
收益按資產淨值-資產淨值計算，並假設所有股息及分紅均進行再投資（如
有）。投資期達1年以上的回報已按年度化計算。過往表現並不代表未來表
現。

#自上市日期2019年10月24日以來之收益

*視乎管理人酌情決定，管理人可向單位持有人撥付分派。概不保證可撥付
分派或撥付分派的頻率。分派將只會以基礎貨幣（美元）撥付。管理人可
酌情決定從資本中或實際上從資本中或從收入中撥付分派。
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股份類別 1個月 3個月 6個月 1年 3年 5年
自成立

以來

美元

資產淨值-

資產淨值
-5.26   1.47 16.49 30.58 34.92 6.60 16.89

相關指數 -5.19   1.69 16.94 31.68 36.10 7.56 17.98

股份類別 年初至今 2021 2022 2023 2024

美元
資產淨值-

資產淨值
31.92 -4.64 -45.23 42.11 34.49

相關指數 32.92 -3.75 -44.75 43.38 35.72

9072/3072 - 
奧明資產管理環球互聯網ETF 
2025年11月 



 
 

 

基金資料

基金持股

板塊分佈 地理分佈

基金特點
追踪誤差

0.12%

貨幣 股份代號 ISIN
美元 9072 HK HK0000518578
港幣 3072 HK HK0000518586

分佈圖中的現金包括現金等價物。
由於四捨五入之誤差，分佈的百分比可能不等於100％。

資料來源：奧明資產管理亞洲有限公司，截至 2025年11月30日

9072/3072 - 奧明資產管理環球互聯網ETF 
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前十大持股 比重

ALPHABET INC. CLASS A 14.9%

TENCENT HOLDINGS LTD 10.1%

AMAZON.COM, INC. 10.0%

ALIBABA GROUP HOLDING LIMITED SPONSORED ADR 9.8%

NETFLIX, INC. 8.8%

META PLATFORMS INC CLASS A 8.7%

ORACLE CORPORATION 8.6%

PDD HOLDINGS INC. SPONSORED ADR CLASS A 4.3%

MERCADOLIBRE, INC. 2.6%

SPOTIFY TECHNOLOGY SA 2.4%

36.8%

32.2%

11.2%

8.6%

3.3%

2.1%

5.9%

-0.2%

-10% 0% 10% 20% 30% 40%

互動媒體及服務

寬線零售

電影及娛樂

系統軟件

互聯網服務及基礎設施

汽車零售

其他

現金和/或衍生工具

67.5%

17.5%

9.8%

2.4%

1.6%

0.7%

0.6%

-0.2%

-10% 0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80%

美國

中國

香港

瑞典

新加坡

韓國

其他

現金和/或衍生工具


		



		









聯絡我們

重要信息

· 奧明資產管理環球互聯網ETF（“子基金”）是以單位信託的形式組成的基金，是奧明資產管理香港ETF基金系列的子基
金。子基金的單位（「單位」）在香港聯合交易所有限公司（「聯交所」）上市。該等單位如同上市股票可在聯交所買賣
。

· 投資涉及風險。過往表現、任何預估、預計或預測並非未來表現的指標。單位價值和收入可能會下降或上升。子基金的
投資存在投資風險，包括投資本金的可能損失。閣下不應僅就此文件提供之資料而作出投資決定。閣下應該閱讀基金說明
書和產品資料概要，以了解包括風險因素和子基金被除名時之安排等詳細信息。投資者還應注意，子基金不同於典型的單
位信託，單位只能由參與證券商直接以大額增設或贖回基金單位。本簡介由奧明資產管理香港有限公司發行，未經證券及
期貨事務監察委員會審查。

· 子基金的投資集中於軟件、互聯網及相關服務行業，相較其他經濟行業，該行業的特點是價格表現波動較大，而相較其
他具廣泛基礎的股票指數，指數的表現可能更加波動。子基金的價格波動可能大於投資組合範圍更廣泛的基金的價格波動
，且可能更容易受到對有關行業構成不利影響的經濟、政治、政策、外匯、流動性、稅務、法律或監管事件所影響。

· 單位在香港聯交所的成交價受到市場因素（例如單位的供求）驅動。因此，單位或會按較資產淨值出現大幅溢價或折讓
的價格買賣。

· 管理人可酌情向單位持有人派息。概不保證支付派息或派息頻率。管理人可以酌情從資本中支付股息。從資本中支付股
息或實際上從資本中撥付分派，意即退還或提取投資者原先投資或當中應佔任何資本收益的部分款項。任何此類分配均可
能導致子基金每單位資產淨值即時減少。

該ETF並未以任何方式由新加坡交易所有限公司和/或其附屬公司（以下統稱“ 新交所”）贊助、認可、销售或推廣，並且
新交所對此結果不作任何明示或暗示的擔保或陳述，無論是通過使用iEdge-Factset環球互聯網指數（和/或iEdge-Factset
環球互聯網指數在任何特定日期或時間之數據）或是其它方式獲得的。iEdge-Factset是由新交所贊助、計算及管理的。新
交所對奧明資產管理環球互聯網ETF和iEdge-Factset環球互聯網指數中的任何錯誤概不負責（無論是過失還是其他原因）
，亦無義務向任何人士和任何錯誤給予建議。 “SGX”是新交所的商標，奧明資產管理已獲得其使用許可。iEdge-Factset
環球互聯網指數的所有知識產權均歸新交所所有。

Morningstar Rating: © Morningstar 2025. All Rights Reserved. The information contained herein: (1) is proprietary to Morningstar 
and/or its content providers; (2) may not be copied or distributed; and (3) is not warranted to be accurate, complete or timely. 
Neither Morningstar nor its content providers are responsible for any damages or losses arising from any use of this information. 
Past performance is no guarantee of future results.

奧明資產管理香港有限公司
香港
中環
德輔道中60-68號
萬宜大廈24樓
電話: +852 3940 3900
電郵: asiaetf@nikkoam.com
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